



Zillertal
ARENA

Zell-Gerlos
600m 1.300m

ARENA TEENIES



ACTIONPROGRAMM
FÜR ARENATEENIES
SOMMER 2019



GERLOS



TEENIE ACTION - GERLOS

INFORMATION

Speziell für unsere Arena Teenies haben wir ein sehr aktives und abenteuerliches Programm für den Sommer zusammengestellt.

Alle Kinder zwischen 10 und 15 Jahre sind herzlich willkommen! Unter professioneller Begleitung unserer Teenie Action Guides könnt Ihr an den verschiedensten Aktivitäten teilnehmen und die spannendsten Abenteuer erleben!

Mehr Informationen zum Programm bekommt Ihr bei der Info-Stunde am Sonntag zwischen 9.30 und 11.00 Uhr beim Musikpavillon.

Unser Teenie Action Guide spricht Deutsch und Englisch.

INFORMATION UND ANMELDUNG

Teenie Action Guide Tel. +43/(0)664/6512110
Tourismusbüro Gerlos Tel. +43/(0)5284/5244



Especially for our Arena Teens we have created a very active and adventurous program for the summer.

All children between 10 and 15 years old are more than welcome. With the professional leadership of our Teenie Action Guide you can take part in the various activities and experience the most thrilling adventures.

More Information about the program you will get at the „infohour“ on Sunday between 9.30 and 11.00 am at the music pavilion.

Our Teenie Action Guide speaks German and English.

INFORMATION AND REGISTRATION

Teenie Action Guide phone +43/(0)664/6512110
Tourist office Gerlos phone +43/(0)5284/5244

**ACTION
PROGRAMM**





**ARENA TEENIES
10 BIS 15 JAHRE**

For Arena Teens
aged 10 to 15
years.

PROGRAMM Program 01.07. - 30.08.2019

- SONNTAG** **HALLO IN GERLOS | Welcome to Gerlos**
Sunday
Treffpunkt: 9.30 - 11.00 Uhr Musikpavillon
Programminformation
Meeting point: 9.30 - 11.00 a.m. at the music pavilion
Program information
- MONTAG** **MOUNTAINBIKETOUR**
Monday
Treffpunkt: 10.00 Uhr Musikpavillon
Wichtig: Helmpflicht! Räder müssen zum Treffpunkt mitgenommen werden. Dauer: ca. 4 Stunden
Meeting point: 10.00 a.m. at the music pavilion
Important: A helmet is mandatory! Bikes must be taken to the meeting point. Duration: approx. 4 hours
- KLETTERN AM TURM | Wall climbing**
Treffpunkt: 16.30 - 18.00 Uhr Musikpavillon
Preis pro Kind bis 15 Jahre: € 10,00
Meeting point: 4.30 - 6.00 pm at the music pavilion
Price: € 10,00 per child up to 15 years old
- DIENSTAG** **ABENTEUER, SPASS & ACTION AM SEE | Adventure, fun & action at the lake**
Tuesday
Treffpunkt: 10.00 Uhr Musikpavillon
Meeting point: 10.00 a.m. at the music pavilion
- MITTWOCH** **HOCHSEILGARTEN & FLYING FOX**
Wednesday
High ropes course & Flying Fox
Treffpunkt: 10.00 Uhr Tenniscenter Gerlos
Kombipreis pro Kind bis 15 Jahre: € 30,00
Nur mit Voranmeldung beim Teenie Action Guide
Tel. +43/(0)664/6512110
Meeting point: 10.00 a.m. at the tennis center
Package price: € 30,00 per child up to 15 years old
Only possible with pre-registration at the Teeny Action Guide +43/(0)664/6512110
- DONNERSTAG** **CANYONING**
Thursday
Treffpunkt: 9.30 Uhr Tenniscenter Gerlos
Preis pro Kind bis 15 Jahre: € 42,00
Nur mit Voranmeldung im Berg aktiv Büro
Tel. +43(0)5284/5630

Meeting point: 9.30 a.m. at the tennis center
Price: € 42,00 per child up to 15 years old
Only possible with pre-registration at the Berg aktiv office
Tel. +43(0)5284/5630

KISTENKLETTERN & BOGENSCHIESSEN

Crate climbing & archery

Treffpunkt: 10.00 Uhr Musikpavillon

Dauer: ca. 4 Stunden

Meeting point: 10.00 a.m. at the music pavilion

Duration: approx. 4 hours

KLETTERN AM TURM | Wall climbing

Treffpunkt: 16.30 - 18.00 Uhr Musikpavillon

Preis pro Kind bis 15 Jahre: € 10,00

Meeting point: 4.30 - 6.00 p.m. at the music pavilion

Price: € 10,00 per child up to 15 years old

FREITAG

Friday

LUST UND LAUNE TAG | Lust and mood day

Treffpunkt: 10.00 Uhr Musikpavillon

Ein Tag voller Überraschungen!

Meeting point: 10.00 a.m. at the music pavilion

A day full of surprises!

FUSSBALL | Soccer

Treffpunkt: 16.30 Uhr Fußballplatz

Mindestalter: 10 Jahre

Meeting point: 4.30 p.m. soccer field

Minimum age: 10 years old

Programmänderungen vorbehalten!

Bitte nehmt Getränke und Essen (im Rucksack) für die Mittagspause mit. Alle Aktivitäten wie Hochseilgarten, Flying Fox und Canyoning sind auch individuell buchbar.

Program subject to changes!

Please bring something to drink and eat for the lunch break (in a backpack). All activities like High ropes cours, Flying Fox and Canyoning are individually bookable.

INFORMATION UND ANMELDUNG | Information and registration

Teenie Action Guide Tel. +43/(0)664/6512110 oder im Tourismusbüro Gerlos
Tel. +43/(0)5284/5244-0 | Teenie Action Guide +43/(0)664/6512110 or at the
tourist office Gerlos +43/(0)5284/5244-0



TEENIE INFORMATION

MOUNTAINBIKETOUR

Treffpunkt: 10.00 Uhr Musikpavillon

Gesamtdauer: ca. 4 Stunden, Helmpflicht, Räder und Rucksack mit Verpflegung müssen zum Treffpunkt mitgenommen werden, gutes Schuhwerk (Berg- oder Trekkingschuhe), keine Voranmeldung notwendig!

Meeting point: 10.00 a.m. at the music pavilion

Duration: approx. 4 hours, helmets are mandatory, mountainbikes and backpack with food and drink must be taken to the meeting point, good shoes (hikingboots or trekking shoes), no registration required.

HOCHSEILGARTEN & FLYING FOX | High ropes course & Flying Fox

Treffpunkt: 10.00 Uhr Tenniscenter Gerlos

Dauer: ca. 6 Stunden (Rückkehr: Musikpavillon), Kombipreis: € 30,00 pro Kind bis 15 Jahre, Rucksack mit Verpflegung mitnehmen, gutes Schuhwerk (Berg- oder Trekkingschuhe). Erlebt den neu ausgebauten Hochseilgarten mit 55 Stationen (10 Kidslines) und 15 Flying Fox Stationen! Ein weiteres Highlight für Adrenalin Süchtige sind unsere zwei Flying Fox Routen über die Riederklamm auf 80 Metern Höhe, mit einer Länge von 200 Metern!

Nur mit Voranmeldung beim Tennie Action Guide Tel. +43(0)664/6512110 oder im Tourismusbüro Gerlos Tel. +43(0)5284/5244-0.

Meeting point: 10.00 a.m. at the tennis center

Duration: approx. 6 hours (return: music pavilion), package price: € 30,- per child up to 15 years old. Bring a backpack with food and drink, good shoes (hikingboots or trekking shoes). Get your adrenaline pumping at our newly built high ropes parcours, made out of 55 stations (10 kidslines), including 15 Flying Fox lines. Another highlight for all adrenaline addicts are the two routes on the flying fox Riederklamm. They are 200 meters long and are elevated up to 80 meters above ground.

Only possible with pre-registration +43(0)664/6512110 at your Teeny Action Guide or at the tourist office Gerlos +43(0)5284/5244-0.

CANYONING

Treffpunkt: 9.30 Uhr Tenniscenter Gerlos

Gesamtdauer: ca. 3 Stunden, Preis: € 42,00 pro, Kind bis 15 Jahre, Wichtig: Badekleidung, Handtuch und einen Rucksack mit Verpflegung mitnehmen, gutes Schuhwerk (Berg- oder Trekkingschuhe - die Schuhe werden nass).

Nur mit Voranmeldung beim im Berg aktiv Büro Tel. +43(0)5284/5630.

Meeting point: 9.30 a.m. at the tennis center

Duration: approx. 3 hours, price: € 42,00 per child up to 15 years old, important: bring your swimwear and towel and a backpack with food and drink, good shoes (hikingboots or trekking shoes - the shoes will get wet).

Only possible with pre-registration in the berg aktiv office Tel. +43(0)5284/5630.